

Referat møte i Institutt rådet

Mandag 22 Januar 2018

Tilstede:

Mathias Ziegler
Janne Gotaas
Emil Hausvik
Bård Sværi
Frits Thorsen
Ruth Brenk
Helge Wiig
Clive Bramham
(vara Petri)
Illimar Rekand
(vara Helene)
Hege A. Dale
Mette H. Nilsen

Ikke tilstede:

Petri Kursula
Helene B. Johannessen

Saksliste og beskrivelse

I	Godkjenning av innkalling og saksliste Innkallingen og saksliste ble godkjent
II	Godkjenning av protokoll Protokollen ble godkjent
III	Diverse tilbakemeldinger fra instituttleder Det vil bli gjort en analyse av aktivitet både på forskning og undervisning for å se på det reelle behovet per etasje, og mulige forbedringer. Dette i sammenheng med at det blir flere laboratorielokaler tilgjengelig i syvende etasje. Det ble lagt vekt på viktigheten av å søke om eksterne midler i fremtiden, ettersom grunnbevilgningen ikke kommer til å øke.
Sak 1/18	Budsjett Instituttrådet godkjenner budsjettet uten anmerkinger.
Sak 2/18	Ombygging BB-bygg Det ble orientert om ombygginger syvende etasje, det ble også fremlagt tegninger av de foreslåtte ombyggingene. Det skal settes ned en brukerguppe i før oppstart av ombyggingene.

	Ingen av ombyggingene har fått startdato, det må koordineres med forsøk, blant annet på grunn av støy og nedetid.
Sak 3/18	HMS-status
	Det ble orientert om nytt avfallsskjema, bruk av QR-koder for å tilgjengelig gjøre HMS-informasjon, nytt renholds firma (COOR) og nytt avfallsfirma (Ragn Sells). Det ble i tillegg informert om vernerunden og tilhørende spørre undersøkelse. Det er her viktig å få inn flest mulig svar for å ha best mulig grunnlag til kartleggingen. Viktigheten rundt den årlige GMO rapporten ble understreket, og det skal sendes ut ny påminnelse fra instituttleder i løpet av den kommende uken.
Sak 4/18	Språkutfordringer ved instituttet
	Saker kan presiseres på norsk eller engelsk under møtet etter ønske. Det ble stilt spørsmål til om vi bør ha en representant i instituttrådet som representerer de engelskspråklige.
Sak 10/18	Eventuelt
	Ingen saker til eventuelt